
 
Zápis ze schůze Představenstva FIT++ 
dne 4. 2. 2025 v Praze 
 
Pozn. k ustavující schůzi: Až do uzavření bodu „Volba na posty Předsedy a Místopředsedy 
klubu FIT++“ vede zasedání Bára jakožto stávající Předsedkyně. Od začátku schůze mají ale 
hlasovací právo pouze nově zvolení členové Představenstva, Bára jen schůzi řídí, nehlasuje. 
Po uzavření bodu přechází vedení schůze na nově zvoleného Předsedu. 
 
16:15 - Bára zahajuje schůzi. 
 
Účast: 

● Albert Havliček 
● Andrea Jeřábková 
● Sára Kandlerová 
● Bára Karlíková 
● Pavel Kolský 
● Vojta Kopal 
● Pavel Lehký 
● Standa Lepič 
● Kryštof Machart 
● Matyáš Hronek 
● Matyáš Rak 
● Šimon Rataj 
● Matěj Široký 
● Ondřej Štorc 
● Petr Vilímek 
● Marek Vospěl 

 
 

1. Schválení programu schůze 

Standa: 59 minut na „různé“ nám nebude stačit. 
Albert se zeptal na možnost úpravy stanov na základě připomínek zástupců Čajovny. 
Panovala shoda na ponechání stanov v aktuálním znění. Týkalo se to lhůty na 
prodloužení členství. 
 
Usnesení 01-01 
Představenstvo FIT++ schvaluje program zasedání ve znění: 

1. Schválení programu zasedání (typ: hlasování, čas: 1 minuta) 
2. Volba na posty Předsedy a Místopředsedy klubu FIT++ (typ: hlasování, čas: 20 

minut) 
3. Schválení zápisu schůze z 17. 1. 2025 (typ: hlasování, čas: 5 minut) 
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4. Předání vedení klubu FIT++ (typ: diskuze, čas 5 minut) 
5. Rozdělení rolí mezi členy Představenstva (typ: diskuze, čas: 30 minut) 
6. Různé (typ: diskuze, čas: 59 minut) 

5-0-0 Usnesení přijato 

2. Volba na posty Předsedy a Místopředsedy klubu FIT++ 

Bára představila bod a uvedla formát volby. 
Rakmaty: Navrhl bych Vojtu Kopala. 
Matěj: Byl jediný, kdo neprotestoval. 
Vojta: Nebudu protestovat, jdeme na věc. 
 
Usnesení 01-02 
Představenstvo FIT++ volí Vojtěcha Kopala jako Předsedu klubu FIT++. 
4-0-1 Usnesení přijato 
 
Vojta hledá místopředsedu. 
Vojta: Kdo do toho chce jít ze všech nejvíce? 
Bára vysvětluje roli místopředsedy. 
Přítomní radí Vojtovi, jak může vybrat místopředsedu. 
Vojta: Na bázi zkušeností navrhuji Matyáše Raka. 
Rakmaty: Přijímám nominaci 
 
Usnesení 01-03 
Představenstvo FIT++ schvaluje návrh Předsedy na jmenování Matyáše Raka 
Místopředsedou klubu FIT++. 
4-0-1 Usnesení přijato 
 
Vedení zasedání přebírá s potleskem Vojta Kopal. 
Vojta: Musím si zapnout notebook. 

3. Schválení zápisu schůze z 17. 1. 2025 

Bára: Doufám, že jste četli zápis. 
Vojta: Já jsem ho četl. Mluvilo se tam o pevných mezerách a nebyly tam pevné mezery. 
Rakmaty: Upravil jsem jednu pevnou mezeru. 
Albert pošle PDF zápisu členům představenstva. 
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Usnesení 01-04 
Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 17. 1. 2025 v podobě 
zaslané mailem členům Představenstva v 16:36. 
5-0-0 Usnesení přijato  

4. Předání vedení klubu FIT++ 

Bára: Nevím, z jakého konce to mám vzít. Začnu motivační věcí. Chtěla bych ukázat, 
jak vypadá velký klub, takové švédské FIT++. 
Bára ukazuje webovou stránku sekce D švédského Teknologkåren na technické 
univerzitě v Lundu (něco jako SU ČVUT). Zaměřuje se na možnosti spolupráce s 
firmami. Například přednášky nebo společný merch. Ukazuje možnosti rozdělení 
pozic a odpovědností v klubu. A možnosti zapojení dalších členů na tyto pozice. 
Standa: Nemáme takové možnosti poskytnuté univerzitou, ale i tak se snažíme 
rozšiřovat. ESN si zvládli vybudovat členskou základnu, mají místnosti, mají všechno. 
Ve FIT++ třeba nemáme ty místnosti, ale to je otázka času. Čeká vás hodně schůzek ze 
začátku, třeba s EY nebo SSP. Zítra bude schůzka ve Florentinu (EY), není nutné, aby 
tam šli všichni. Oslovilo nás PwC, nevím co od toho očekávají, říkal jsem jim, že 
spolupracujeme s EY (přímá konkurence PwC). EY nevadí, pokud bychom 
spolupracovali i s někým jiným z Velké čtyřky, ale nechtějí být vidět spolu na jedné 
akci. 
 
Bára zmiňuje, že minulý rok obešli firmy COFITu, co firmám představovali za 
možnosti spolupráce a ukazuje prázdnou tabulku firem, co měly zájem. 
Standa zmiňuje, že malé firmy mají menší zájem na spolupráci, zatímco velké 
korporáty si budují brand a dává jim spolupráce smysl. 
 
Standa: Kdo chce jít na PwC? 
Petr: V pátek je také DOD. 
Bára: Čeká vás také schůze s SSP, oddělení vede Jakub Novák, my komunikujeme 
hlavně s jeho spolupracovnicí Khrystynou Verbytskou. FIT má nějaký blacklist firem, 
se kterými nespolupracuje, proto je dobré se na případnou spolupráci zeptat. 
Standa: Fakulta nám dává peníze a povoluje nám akce na FITu. 
Dlouhá diskuze o spolupráci s SSP. 

5. Rozdělení rolí mezi členy Představenstva 

Vojta: Držíme se toho, s čím jsme šli do voleb? 
Ano 
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Takže máme roli pokladníka, co nechce nikdo dělat, a dva lidi, co chtějí dělat 
projekťáka.  
  
Pokladník: Rakmaty 
PR: Kryštof 
Projekťák: Matěj 
HR: Anžu 
Tajemník: Albert, Šimon 
Webmaster: Marek (Filip?) 
Discord‐master: Kryštof 
Delegát v Parlamentu SU: Matěj (zástupce Kryštof) 
 
Bára: Připsala jsem tři další role: tajemník, webmaster, Discord‐master 
Standa: Byl bych raději, kdyby Discord‐mastera dělal Kryštof. 
Anžu: Chtěl by někdo dělat webmastera? 
Vojta: Filip Chromý říkal, že by něco takového chtěl dělat. 
Marek se přihlásil. 
Standa: Myslím si, že PR a grafika by měly být oddělené role. 
Kryštof: Komunikaci s firmami bych předal Anžu. 
Vojta: Počítá Kuba Rybář, že bude nadále fotograf? 
Petr: Minimálně počítá s focením představenstva. 
Petr: Chtělo by naplánovat schůzku s Verčou Dvořákovou (z FIT PR). 

6. Různé 

Standa: Kdo půjde na inauguraci? 
Inaugurace nového prezidenta Studentské unie bude v pondělí 11:00. Dostali jsme 
pozvánku na předseda + 1. 
Vojta: Beru Matěje jako delegáta v parlamentu. 
Standa: Music Jam se kryje s IT večerem. 107 je navíc poblíž klavíru. ArchiCafé nám 
nabídlo, že můžeme mít nějaké akce tam. 
Pavel: Můžeme posunout piáno, psal jsem si s tajemníkem FA (Janem Gazdou) a 
myslím si, že mu to bude jedno. 
Řeší se, kde by šel sehnat projektor. 
Kontaktoval nás Vojta Kočár ze SpoluPRACUJEME, rád by, kdybychom mu pomohli s 
propagací a sehnat prostory pro přednášku na FIT. 
 
Bára informuje o tom, jak probíhá hlášení o stavu klubu a stěžuje si, že nemá kde 
vytisknout. 
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Standa: Do různého už nic nemám, do How to FIT++ věci dopíšu. 
 
Vojta: Chceme dělat Dejvickou šifrovačku? Lída Kačenková se nabídla že udělá šifry. 
Chce se někdo podílet? 
 
Probíhá diskuze o nové centrále. 
Vojta: Navrhuji schůze představenstva každé dva týdny. Ideálně v době OSS.  
Řeší se možnost rezervace 1455 každý týden. 
 
Rakmaty: Info k FIT párty. Datum 25. března ve Futuru. Kleprlík s tématem souhlasí. 
Možné kapely, co by mohli hrát: Startup, Smyčcový kvartet s Hanym, Foggy Dude 
Pavel se hlásí, že by mohl hrát. 
 
Vojta: LAN párty počítám do 5. týdne semestru. 
Anžu: Můžeme napsat paní z welness ze Senohrab jestli nedají nějaké poukázky jako 
ceny. 
Vojta: ISC Hub nabídl poukázky na pivo. 
Rakmaty plánuje termíny akcí v semestru. 
Vojta: Chce někdo organizovat LAN párty? 
Přihlásili se Rakmaty a Kryštof, že chtějí pomáhat. 
 
Nikdo už nemá nic. 
 
19:15 - Schůze ukončena 
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